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y-table [DAZ version] 
Architecture is not only about answers, it is also a question. The Y-Table [DAZ 
version] was conceived by The Anxious Prop (Luis Berríos-Negrón, Mendel Heit, 
Patrick Kochlik, Jens Wunderling and Jan Bovelet) to discuss the expanded 
field of architecture at DAZ. Curator Matthias Böttger invites architects, urban 
planners, artists, film-makers, poets, designers and other actors in the city, to 
question the future of our lived-in environment, to put visions and utopias on 
the Y-Table.

The Anxious Prop is an open collective of architects, artists and designers, with 
a special focus on sustainable production of forms, designs and images by ex-
ploring collective knowledge. www.theanxiousprop.org

Kindly supported by Holz Possling.

Y-table [DAZ VERsion]
Architektur ist nicht nur Antwort, sondern auch Frage. Der Y-Table [DAZ ver-
sion] wurde von The Anxious Prop (Luis Berríos-Negrón, Mendel Heit, Patrick 
Kochlik, Jens Wunderling, Jan Bovelet) entworfen, um daran im DAZ das 
erweiterte Feld der Architektur zu diskutieren. Kurator Matthias Böttger lädt 
Architekten, Stadtplaner, Künstler, Filmemacher, Dichter, Designer und andere 
Akteure der Stadt in den Scharoun-Saal ein, am Y-Table ihre Fragen zur Zukunft 
unserer gelebten Umwelt aufzuwerfen, ihre Visionen und Utopien zu entwick-
eln und vorzustellen.

The Anxious Prop ist ein freies Kollektiv von Architekten, Künstlern und 
Designern, die sich mit der ressourcensensiblen Produktion von Form, Gestalt 
und Bild durch kollektive Prozesse beschäftigen. www.theanxiousprop.org

Mit freundlicher Unterstützung von Holz Possling.


